
  

 
 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato:  28/4 2025 
Tidspunkt: kl. 19-21 
Mødeleder: Bestyrelsesforman-
den 

Deltagere: Svend Erik, Poul, Jakob H., Henrik, Jan, Malene, Lotte, Tor-
ben. 
 
Fraværende: Line, Jakob og Annette 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på be-
slutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

 Godkendt  

2. Opfølgning på referat (B) 
 
 

Ingen kommentarer  

3. Kort orientering (O) 
 

- Fra elevråd 
 
 
 
 
 

- Fra skoleledelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Fra formanden 
 

- Fra øvrige med-
lemmer 
 
 
 

- Elevtal: 439 
 

  
 
Der er fælles elevrådsmøde i morgen, hvor der arbej-
des med digital sundhed.  
Skolen er ved at indhente priser til underlag til de nye 
træningsredskaber, som vi har fået midler til via demo-
kratimillionen.    
 
Der er stadig ingen tilgang til resultatet for trivselsmå-
lingen. Vi venter i spænding.  
Skolefesten var igen en succes. Vigtigt med sidde-
pladser flere steder til forældrene. 
I uge 25 er der emneuge på skolen. Temaet er mini-
samfund.  
I næste uge starter vi op på fagfordelingen. 
9.klasse starter op med skriftlige prøver på fredag 
samt hele næste uge.  
Skolen fortsætter med mange sygemeldinger.  
Der har været besøg fra Spanien og Tyskland i forbin-
delse med Erasmus+. Senere i maj og juni kommer 
der besøg fra Belgien.  
 
Annette stopper i bestyrelsen pga. arbejde. 
 
Jan og Malene er begge genvalgt til bestyrelsen næ-
ste år. 
I samarbejde med klasselæreren må forældre gerne 
sponsorere / købe noget til klassen.  
 

 

4. Orientering om renovering 
 

3.workshop har været afholdt i dag.  
”Hvad skal afdelingerne kunne, når renoveringen er 
færdig?” Forskellige personalegrupper har været inde 
til en drøftelse af ovenstående. Der har været nogle 
gode overordnede drøftelser.  

 



  

 
 

5. Opsamling på henven-
delse til det politiske ud-
valg 
 

Det var et godt møde med en fin gennemgang af øko-
nomitildelingen til skolen, hvor bestyrelsens henven-
delse blev taget alvorligt.  

 

6. Suppleringsvalg, Annette 
har meddelt, at hun stop-
per 
 

3 uger før valgmødet skal forældrene orienteres om at 
der er suppleringsvalg. Der kan gå 5 uger inden der 
kan afholdes valg. Der skal findes en dato, så formand 
og skoleleder kan arbejde videre med valget. Mandag 
den 26/5 kl 19.00 afholdes der valgmøde.  

 

7. Kommende FRO-møder. 
Hvilke punkter ønsker be-
styrelsen 
 

Der er sendt en mail til skolekonsulent Majbrit med en 
anmodning om et kommende punkt til FRO (Bestyrel-
sen ønsker tildelingen til skolerne drøftet).   
 

 

8. Økonomi (O/D) 
- Bilag: Budgetop-

følgning   
- Drøftelse af an-

vendelse af ekstra 
midler i fbm. tidlig 
tysk og forventet 
andet 

 

LC gennemgår budgettet. Det ser pt fint ud.  
 
Bestyrelsen drøfter mulighederne for anvendelse af de 
ekstra midler. Bestyrelsen ønsker at en del af mid-
lerne vil komme eleverne til gode ved evt flere to-læ-
rer-timer. Nogle af pengene kan også bruges til at 
købe nye møbler for.  

 

9. Eventuelt (O) 
 

Ingen punkter  

10. Kommunikation til Aula 
 

  

11. Kommende møder:  19/5 og 16/6 
Liste med mulige kommende punkter til FRO skal gen-
nemgås på næste bestyrelsesmøde. Hvis vores punkt 
omkring tildelingen til skolerne er med på næste FRO-
møde, skal punktet drøftes den 19/5, så Henrik er 
bedst muligt klædt på til FRO-mødet.   
 
Hvilke dage skal bestyrelsesmøderne ligge? 
 

 

 


